
 

Verslag Studiedag 

Met veel voldoening en ook trots kijk ik terug op afgelopen 24 januari 2023. Toen kon onze 
werkgroep een prach�ge studiedag aanbieden aan alle leden van het “Regionaal overleg 
coördinatoren vrijwillige inzet De Kempen” met daarbij collega’s en leden uit hun netwerk. 

Het thema: Toekomstbestendig samenwerken met vrijwilligers, met als hoofdgast en trainer Willem-
Jan de Gast. 

Dankzij een s�muleringsbudget van AGORA, hoefde deelnemers slecht een heel kleine bijdrage te 
betalen voor bekos�ging lunch en faciliteiten.  

Helaas moesten we zelfs een aantal mensen teleurstellen omdat meer dan het maximumaantal 
deelnemers zich had aangemeld. Uiteindelijk waren er ruim 75 deelnemers en daarmee was het 
Atrium van Loca�e Gagelbosch en Eindhoven goed gevuld. 

De dag begon al heel spannend. Afgezien van het ontvangen van de grote opkomst bleek de 
treinverbinding tussen Den Bosch en Eindhoven s�l te liggen.  Onze hoofdgast Willem Jan de Gast en 
ook Gepke Keizer moesten worden opgehaald uit Den Bosch. Op het nippertje bereikten zij op �jd 
hun bestemming en konden we zonder vertraging starten met de studiedag. 

Na een welkomstwoord door ondergetekende en een presenta�e door Gepke over AGORA nam 
Willem-Jan het stokje over. Willem-Jan nam ons met zijn bevlogen manier van presenteren mee in de 
trends en ontwikkelingen van de inzet van vrijwilligers in Nederland en ze�e eenieder hiermee aan 
het denken. Er was voor velen herkenning maar er waren ook veel nieuwe inzichten. 

Na een gevarieerde lunch startte we het middagprogramma. Allereerst gingen we in de bestaande 
groepen per tafel aan de slag met “Een Toekomstbestendig Vrijwilligersbeleid in stappen”. Eenieder 
kreeg een stappenplan met een aantal vragen om te beantwoorden gericht op het formuleren van 
een visie op inzet van vrijwilligers. Hierna werden de antwoorden met elkaar vergeleken en 
besproken. Daarna stap 2: Een ambi�e formuleren en daar ac�es aan verbinden. Het was erg fijn dat 
de begeleidende vragen hierin ondersteuning boden. 

Na deze eerste workshop werden de groepen heringedeeld en was het �jd voor de tweede workshop. 
Hierbij stond de reis van de vrijwilliger centraal. Na een inleiding van Willem-Jan wisselden we 
ervaringen uit in elke groep. Uiteraard werd er ook centraal nog een terugkoppeling gegeven. 

We kregen uitgebreide documenta�e mee om de onderwerpen binnen de organisa�e verder uit te 
kunnen diepen. Vanzelfsprekend werd de presenta�e en alle uitgedeelde documenta�e ook digitaal 
nagestuurd naar alle deelnemers. 

We sloten af met een netwerkborrel, met een drankje en een hapje. En eenieder werd verzocht een 
enquête in te vullen. Het was een uitermate goed gevuld programma en uit de vele reac�es op de 
middag zelf en ook uit de enquête die twee derde van de deelnemers hee� ingevuld bleek dat de 
deelnemers allen zeer enthousiast waren.  

Ook de leden van de werkgroep, Patricia Peters van Lunetzorg, Nancy Cortenbach van de Zorgboog, 
Annet Kruijssen van Zorg in Oktober en ondergetekende, kijken terug naar een zeer geslaagde dag!  
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